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UITTREKSEL 

 

 

Aanwezig: 

- de voorzitter: H. Wijers - Van der Linden (SV); 

- de leden: H. Sleven (i.p.v. J. Coolen) en E. van Tilburg (beiden SV), J. Custers, E. Franzen en 

  B. Grabert (allen RO), M. Bongers en J. Visser (beiden CDA), L. Schouten (D66), L. van Kessel 

  (PAL; t/m 20.59 uur; t/m agendapunt 6) en P. Ramaekers (VVD); 

- de griffier: W. Cornelissen. 

 

Mede deelnemend aan de beraadslagingen (ex art. 16 Verordening op de commissies): 

- A. Walraven en S. Backus, collegeleden; 

- H. Bekkers, waarnemend gemeentesecretaris, H. van Heesewijk, medewerker bouw- en 

  woningtoezicht en A. Heideman, juridisch medewerker ruimtelijke ontwikkeling. 

 

Publiek mede aanwezig: 

- M. Graef, A. Kierkels, R. Martens, P. van Melick, J. Nouwen en R. Thomassen (raadsleden); 

- M. Hoogers (commissielid sociaal); 

- M. Leenders (teamleider ontwikkeling); 

- 5 overige publieke belangstellenden. 

 

 

Nr. Betreft 
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Spreekrecht voor niet-commissieleden 

 

Twee personen maken van het spreekrecht gebruik namelijk: 

 

1. de heer K. Wijers, Poelakkerweg 3 te Buggenum n.a.v. agendapunt 7 ‘Bespreken project  

    patrijzenimpuls Buggenumse Veld’. Hij bepleit dat de gemeenteraad nog in de 

    raadsvergadering van 29mei18 een raadsvoorstel krijgt voorgelegd waardoor, bij een  

    positief raadsbesluit, dit jaar tijdig de akkerranden kunnen worden ingezaaid. 

 

Bespreken project patrijzenimpuls Buggenumse Veld 

 

Zie ook agendapunt 4, sub 1. 

 

De heer M. Bongers wil weten hoe de door de inspreker, de heer K. Wijers, verwoorde wens op 

de raadsagenda van 29mei18 kan komen. 

 

De heer L. Schouten geeft als suggestie om in de lijn van de inspreker € 2.500 als gemeente 

voor te schieten voor de aanschaf van het zaaigoed en om pas in de raadsvergadering van 

3jul18, de commissie fysiek op 19jun18 gehoord, een raadsvoorstel van het college te 

bespreken. 

 

 



 

 

Besluitenlijst openbare vergadering 

Commissie fysiek 
15 mei 2018 

 

 

Besluitenlijst, status:  concept, versie 2 van 17mei18. De vaststelling komt aan de orde in de commissievergadering fysiek van 19jun18. 

 

 

2 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De heer B. Grabert vraagt of er een organisatie wordt opgericht en wordt betaald uit de 

gemeentelijke gelden. Bovendien wil hij weten hoe dit project valt te rijmen met de in de 

raadsvergadering van 26sep17 (agendapunt 8 ‘Instemmen met starten planologische 

procedure bestemmingsplan gebiedsontwikkeling Wijnaerden’) aangenomen motie over het 

raadplegen van de adviescommissie over de compensatiegelden van de uitbreiding van 

Nunhems. Kan hij het verslag van de vergadering van de adviescommissie ontvangen? 

 

De heer H. Sleven stelt voor in de raadsvergadering van 29mei18 uitsluitend te besluiten over 

het voteren van een werkbudget van € 10.000 en om in de raadsvergadering van 3jul18 een 

raadsvoorstel te bespreken waarin alle andere aspecten van het project aan de orde komen. 

 

Wethouder A. Walraven zegt in hoofdzaak het volgende: 

 het college heeft nog geen ambtelijk voorstel ontvangen laat staan besproken; 

 de financiering zou inderdaad uit de Nunhems compensatiegelden kunnen gebeuren; 

 vragen waarover hij nadrukkelijk nog een ambtelijk advies wil krijgen vooraleer het 

college een raadsvoorstel gaat vaststellen zijn o.a. (a) hoe zitten de beheerkosten in 

elkaar en (b) komt er een instantie die zich bezighoudt met het beheer; 

 het klinkt gemakkelijk om als raad in de raadsvergadering van 29mei18 even een 

bedrag van € 2.500 voor te schieten maar kan de raad dan in een volgende 

raadsvergadering, op 3jul18, nog wel in alle vrijheid besluiten om het project al dan 

niet door te laten gaan? Niettemin zegt hij zich sterk te zullen maken voor deze 

tweetraps oplossing. 

 Het verslag van de vergadering van de adviescommissie kan mogelijk nu al worden 

verstrekt maar normaal gesproken wordt het gevoegd bij een raadsvoorstel van het 

college.  

 

Ambtelijk adviseur A. Heideman zegt dat de van de externe partij benodigde stukken pas op 

11apr18 zijn ingekomen. Bovendien bleken die stukken niet de goede financiële onderbouwing 

te bevatten die nodig zijn om een afgewogen voorstel voor de raad voor te bereiden. Het is 

daarmee dan ook niet de gemeente te verwijten dat het college nog geen bespreekrijp voorstel 

voor een raadsvergadering heeft vastgesteld. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


